
 

 

 
 

 

Z A P I S N I K 
 

s 5. sjednice Nadzornog odbora Hrvatske komore inženjera elektrotehnike 
 

 
Peta sjednica NO HKIE sazvana je za utorak 10.03.2020. god. u 12:00 sati, u prostorijama 
Komore, Zagreb. 
 
Sjednica je počela u 12:00 sati.  
 
Prisutni: Mirko Pupić, predsjednik NO HKIE, Davor Mišković, član NO HKIE i Goran 
Pakasin, član NO HKIE 
Ostali prisutni: Živko Radović, predsjednik HKIE, Amela Čizmar, glavna tajnica 
 
 
G. Pupić, predsjednik NO HKIE, predložio je: 
 

DNEVNI RED : 
 

1. Usvajanje Zapisnika sa 04. sjednice NO HKIE održane 03.10.2019. godine 

2. Uvid u zapisnike s održanih sjednica UO HKIE 

3. Izvješće o izvršenju programa rada Komore za 2019. godine 

4. Izvješće o izvršenju Plana prihoda i rashoda Komore za 2019. godini 

5. Izvješće o obavljenom revizorskom uvidu 

6. Izvješće o radu NO HKIE za 2019. godinu 

7. Izvješće o radu tajništva Komore za 2019. godinu 

8. Razno 

 
Predloženi dnevni red jednoglasno je usvojen. 
 
Ad.1. 
Zaključak: 
Jednoglasno usvojen zapisnik s 4. sjednice NO HKIE. 
 
Ad.2. 
Svi verificirani zapisnici od 14. do 18. sjednice UO HKIE su primljeni na znanje i pregledani 
od strane NO HKIE. 
NO HKIE tražio pojašnjenje za donaciju DVD Vodice, te je predsjednik Komore obrazložio 
isto. 
 
Ad.3. 
Predsjednik Komore izvijestio je NO HKIE o izvršenju programa rada za 2019. godinu. 
Predsjednik Komore izvijestio o trenutačnim aktivnostima u Komori, te o Skupštini HKIE koja 
će se održati 27.03.2020. godine 



Predsjednik Komore se također osvrnuo na pripremu tematske sjednice Skupštine HKIE, o 
potrebi izrade novog pravilnika o PO, kao i o kodeksu ponašanja članova Komore. 
 
Ad.4. 
NO HKIE je razmotrio financijsko izvješće za 2019. godinu, te nakon diskusije o istome 
utvrdilo da nemaju primjedbi na isti. 
 
Ad.5. 
NO HKIE je razmotrio izvješće o obavljenom revizorskom uvidu, te nisu ustanovljene nikakve 
nepravilnosti u istome. 
 
Ad.6. 
Predsjednik NO HKIE je obrazložio izvješće o radu NO za 2019. godinu. 
NO HKIE je podržalo izvješće, te kao takvo se šalje na usvajanje od strane Skupštine HKIE. 
 
Ad.7. 
Glavna tajnica HKIE je izvijestila NO HKIE o radu tajništva u 2019. godini. 
NO HKIE su navedeni izvještaj primili na znanje, te nisu imali nikakve primjedbe na isti. 
 
Ad.8. 
Pod točkom razno nije bilo rasprave. 
 
Sastanak je završio u 14:00 sati. 
 
 
Klasa: 200-01/20-01/1 
Urbroj: 504-01-20-2 
Zagreb, 2020. godina 
 
 
Zapisnik vodila:    Predsjednik Nadzornog odbora HKIE 
 
Amela Čizmar, dipl.ing.el.     Mirko Pupić, dipl.ing.el. 
  
 
 
 


